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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 24 

 

2023. gada 29. augustā, pulksten 09:00 Roberta Feldmaņa ielā 11, Rīgā. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Uldis Ālītis, Ivo Čerbakovs, Mārtiņš Ķenģis, Linards Veide. 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols.  
 
Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  

 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. Ziņojums par LRF darbību jūlija un augusta mēnešos – T. Markss. 
3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols.  
4. Par biedrības “For Better” uzņemšanu LRF – A. Ozols. 

5. Par LRF pārstāvju izvirzīšanu darbam LOK komisijās – T. Markss. 
6. Ziņojumi par aizvadīto Pasaules čempionātu – S. Āķis, T. Markss, A. Ozols. 
7. Par 2023. gada Latvijas čempionāta Gravel riteņbraukšanā rīkošanu – T. Markss. 

8. Par aizvadītajām “GP Mārupe” BMX UCI C1 kategorijas sacensībām – S. Āķis. 
 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 23 
apstiprināšanu. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 23 redakciju. 

 
2. Ziņojums par LRF darbību jūlija un augusta mēnešos – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību. T. Markss izceļ veiksmīgi 

uzsākto sadarbību ar Latvijas Olimpisko komitejas (LOK) jaunievēlēto prezidentu Jāni Buku. T. 
Markss informē, ka ir uzsācis darbu LOK izpildkomitejā. Norāda uz no Izglītības un zinātnes 
ministrijas saņemto prioritāro federāciju finansējumu, kas tiks izlietots atbilstoši LRF padomes 

apstiprinātajai tāmei. T. Markss norāda, ka LRF ir ieguvusi atbalstu Latvijas Sporta federāciju 
padomes izsludinātajā treneru izglītības pasākumu konkursā, kas dos iespēju realizēt treneru 
kursus 2023. gada noslēgumā. Norāda uz sadarbību ar sacensību organizatoriem un 

potenciālajiem atbalstītājiem.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 
 

3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols.  
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finanšu stāvokli 2023.gada jūnija un 
jūlija mēnešos. A. Ozols iepazīstina ar ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, norādot, ka izdevumi 

nav pārsnieguši ieņēmumus. Informē, ka ieņēmumu sadaļā būtisku atspaidu devis Izglītības un 
zinātnes ministrijas piešķirtais prioritāro federāciju finansējums, kas pilnā apmērā ir iesniegts 
vienā maksājumā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  
 
4. Par biedrības “For Better” uzņemšanu LRF – A. Ozols. 
A. Ozols iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar biedrības “For Better” iesniegumu, kurā 

izteikta vēlme iestāties biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. A. Ozols norāda, ka 
biedrības sfēra, kurā tā darbojas, ir Pump track sacensību rīkošana. Iestāšanās LRF ir 
nepieciešama, lai varētu LRF kalendārā oficiāli reģistrēt Latvijas čempionāta Pump track norisi. 

Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par biedrības darbību un tās motivāciju iestāties LRF. A. 
Ozols aicina padomes locekļus lemt par biedrības uzņemšanu.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Uzņemt biedrību “For Better” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” kā juridisko biedru, 

nosakot tai biedru iestāšanās un gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā. 
 
5. Par LRF pārstāvju izvirzīšanu darbam LOK komisijās – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LOK aicinājumu federācijām izvirzīt 
savus pārstāvjus darbam LOK komisijās. Norāda, ka bez jau esošajām komisijām, tiks izveidota 
arī Izglītības, zinātnes un augstu sasniegumu komisija. T. Markss izsaka priekšlikumu darbam 

LOK Finanšu komisijā izvirzīt Edgaru Dupatu, darbam LOK Juridiskajā komisijā izvirzīt Ivo 
Čerbakovu, bet darbam LOK Izglītības, zinātnes un augstu sasniegumu komisijā Ivo Lakuču. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par komisiju darbību un potenciālajiem LRF kandidātiem. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

5.1. Darbam LOK Finanšu komisijā izvirzīt Edgaru Dupatu. 
5.2. Darbam LOK Juridiskajā komisijā izvirzīt Ivo Čerbakovu. 
5.3. Darbam LOK Izglītības, zinātnes un augstu sasniegumu komisijā izvirzīt Ivo Lakuču.  
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6. Ziņojumi par aizvadīto Pasaules čempionātu – S. Āķis, T. Markss, A. Ozols. 
S. Āķis informē padomes locekļus par dalību Pasaules čempionātā riteņbraukšanas veidos, kas 

aizvadīts Lielbritānijas pilsētā Glāzgovā. Norāda uz pasākuma vērienu, kā arī pieņemtajiem 
lēmumiem Starptautiskās Riteņbraukšanas savienības kongresā. T. Markss informē par šosejas 
un MTB sportistu sasniegtajiem rezultātiem, izceļot šosejas vīriešu elites izlases sasniegtos 

rezultātus, tostarp Toma Skujiņa gūto astoto vietu. T. Markss vērš uzmanību arī uz sekmīgo 
MTB sportista Mārtiņa Blūma startu – 6. vietu saīsinātajā krosā un 11. vietu pamatsacensībās. 
Norāda, ka Blūms ir izpildījis kritēriju, lai pretendētu uz vietu Parīzes Olimpiādes spēlēs. A. Ozols 

informē par BMX un BMX frīstaila sportistu paveikto, īpaši izceļot Veronikas Monikas Stūriškas 
gūto uzvaru junioru konkurencē, Edgara Langmaņa iegūto septīto vietu junioru konkurencē, kā 
arī Erenesta Zēbolda izcīnīto 12. vietu BMX frīstaila sacensībās.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt S. Āķa, T. Marksa un A. Ozola ziņojumus.  
 
7. Par 2024. gada Latvijas čempionāta Gravel riteņbraukšanā rīkošanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par tikšanos ar Igaunijas Riteņbraukšanas 

savienības prezidentu Raivo Randu par iespējām organizēt kopēju Latvijas un Igaunijas 
čempionātu Gravel riteņbraukšanā 2024. gadā. T. Markss norāda, ka sacensībām ir iespējams 
iegūt arī Ziemeļvalstu Gravel čempionāta statusu. Norāda, ka sacensību tiešā organizācija no 

Latvijas puses būtu uzdodama SIA “Igo Japiņa sporta aģentūra”, kas kopā ar Igaunijas 
riteņbraukšanas klubu “Pro clubi” ir gatava būt kā  čempionāta organizatore. Norāda, ka abas 
organizācijas šajā gadā kopīgi organizēja abu valstu lielāko Gravel seriālu kopējo posmu Valgā, 

kas bija arī Igaunijas čempionāta sacensības. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 
čempionāta formātu un organizatoru pieredzi šāda mēroga sacensību sarīkošanā. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Piešķirt 2024. gada Latvijas čempionāta Gravel riteņbraukšanā rīkošanas tiesības SIA “Igo 

Japiņa sporta aģentūra”. 
 
8. Par aizvadītajām “GP Mārupe” BMX UCI C1 kategorijas sacensībām – S. Āķis. 

Sandis Āķis informē padomes locekļus un uzaicinātos par aizvadītajām “GP Mārupe” BMX UCI C1 
kategorijas sacensībām, izceļot pārdomātu, augsta līmeņa sacensību organizāciju no “BMX 
Mārupe” kluba puses. S. Āķis norāda uz spēcīgo dalībnieku sastāvu, kā arī lielo skatītāju skaitu. 

Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par aizvadītajām sacensībām un “BMX Mārupe” kluba 
aktīvo darbību.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt S. Āķa ziņojumu.  
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Padome darbu beidz plkst. 10:30 

 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
      (paraksts) 
 

Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

                 (paraksts) 
Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis     ____________________________ 
      (paraksts) 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 

Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Ivo Čerbakovs 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 


